
Datum jednání: 5. 9. 2023
Místo jednání: Kavárna Zelenohorská pošta

PREZENČNÍ LISTINA
Jméno a příjmení

Přítomnost
Členové komise:

Stanislav Vaník
Předseda KKCR
ANO
Jana Augustová
Členka KKCR / Nepomucké kuchařinky
ANO
Milan Demela
Člen KKCR / Fotoklub
ANO
Ing. Pavel Jiran
Člen KKCR / zastupitel / Matice SJN
ANO
Ladislav Kincl
Člen KKCR / Nepal
ANO
PhDr. Pavel Kroupa
Člen KKCR / zastupitel / Museum veteránů
ANO
Mgr. Miloslav Kubík
Člen KKCR / Sokolovna
NE
Helena Sedláčková
Členka KKCR / KČT
ANO
Ing. Radovan Sochor
Člen KKCR / Hotel U Zeleného stromu
NE
Hosté:

Pavel Motejzík, DiS.
místostarosta
ANO



Jan Holub
Zastupitel
ANO

Komise je usnášení schopná, je přítomná nadpoloviční většina členů (7 z 9).

Předseda KKCR Stanislav Vaník zahájil jednání komise v 18:02 hod.

Zahájení, kontrola plnění usnesení
Předseda Komise kultury a cestovního ruchu v úvodu pozdravil a přivítal všechny přítomné
na čtvrtém jednání komise v tomto roce. Následně seznámil přítomné s návrhem programu
jednání (dle rozeslané pozvánky).
Návrh programu jednání:
1) Zahájení
2) OZV o noční klidu
3) Zhodnocení akcí v letní sezóně
4) Různé

Nezazněly žádné návrhy na změnu či doplnění programu.
schváleno (7-0-0)

Obecně závazná vyhláška o nočním klidu

S. Vaník uvedl, že byl osloven paní tajemnicí, aby komise projednala tento bod. Na základě
kontroly MV ČR byla na základě nových nálezů NSS a ÚS shledána vyhláška č. 1/2023 o
nočním klidu v rozporu se zákonem. Problematické jsou pasáže o MLS a letním kině, kdy
není dle MV dostatečně přesně určen termín konání. Je tedy nutné přijmout vyhlášku novou.
S ohledem na dramaturgii akcí by bylo vhodné, aby nová vyhláška upravující sezónu 2024
byla přijata již na podzim 2023. Vyzval proto přítomné k nahlášení termínů akcí pro rok 2024.
P. Motejzík uvedl termíny letního kina. Koncerty na MLS se zatím neví. V souvislosti s tím
byla zmíněna možnost přesunu kina na MLS. Dále hovořil o 80. výročí pádu bombardéru
Liberator, které bude ale připomenuto až 4.5.2024, v rámci květnových oslav osvobození. V
souvislosti s tím zmínil i ideu zhotovit „památník“ demarkační linie někde v prostoru nádraží.
Dále pokračovala diskuze o termínech jednotlivých akcí. Byly uvedeny následující data
nejvýznamnějších akcí v Nepomuku v roce 2024, které potřebují výjimku z nočního klidu:

Nepomucká svatojánská pouť - 18.19.5.
Nefestík - 21.-23.6.
XXX. Nepomucké pivní slavnosti - 20.7.
43. Nepomucký trojúhelník – 27.-28.7. nebo 3.-4.8. (bude upřesněno)
Letní kino - 14.-15.8 a 21.-22. 8.
880 let Nepomuka - 7.9.
Vinobraní - 14.9.
Termíny na koncerty na MLS nejsou zatím známé. Komise se neshodla, zda je nezbytné je
zahrnovat do vyhlášky. Stejně tak akci Pivní pochod.



S. Vaník uvedl, že dle rozboru MV ČR není nutné tradiční akce s předvídatelným termínem,
které se konají jen jednou ročně uvádět ve vyhlášce včetně data konání, stačí např.
„Nepomucká pouť, konaná zpravidla v polovině měsíce května“.

Zhodnocení akcí v letní sezóně

P. Motejzík uvedl, že proti roku 2022 chodilo méně lidí na filmy. L. Kincl a S. Vaník dodali, že
MLS byla naopak navštěvovaná více, zejména koncert kapely V3Ska. V té souvislosti byl
otevřen problém s WC. Proč byla na MLS jen jedna TOI a nebyly otevřené záchody v RD A.
Němejce? Náklady na pronájem TOI na celé léto přece musely být vyšší než na úklid WC v
budově, o úrovni hygieny ani nemluvě?
P. Motejzík zmínil možnost vybudování (staro)nových záchodů v budově školy. P. Kroupa
uvedl, že by bylo vhodné uvažovat i o uzavíratelném baru (společně na dolním nádvoří).
Jako alternativní varianta byla zmíněna možnost prostě otevřít stodolu, občerstvení umístit
tam (je tam barový pult) a otevřít WC v RD A. Němejce.

Různé

P. Kroupa informoval, že v předchozích dnech byla oficiálně zveřejněna Plzeňským krajem
studie na využití zámku Zelená Hora. Uvedl, že jde, dle jeho názoru, konečně o kvalitní a
vhodný záměr využití zámku. P. Jiran a M. Motejzík doplnili další informace o záměru. Byl
zmíněn havarijní stav dvora Šternberk, který dokumentoval Fotoklub Nepomuk. P. Kroupa
podal informaci o schůzce na Plzeňském kraji svolané náměstkem Ing. Pickou k této věci.
Obec Klášter, jakožto vlastník, měla závady již dávno řešit. Dvůr Šternberk je nedílnou
součástí areálu kulturní památky zámek Zelená Hora, kterou tvoří fakticky celý vrch.
Aktuálně se budou zpracovávat nutné průzkumy a zaměření zámeckého areálu. Kraj a
Družstvo sv. Jana Nepomuckého připravují další kroky ve zpřístupnění zámku (WC na
zámku a návštěvnické zázemí ...). Následně by mělo pokračovat další naplňování záměrů
studie.
P.Jiran krátce informoval o opravě střechy bývalé železniční Výtopny na nádraží a přípravě
expozice modelové železnice.
P. Motejzík požádal zástupce Fotoklubu o realizaci nové fotografické výzdoby v budově A.
Městského úřadu. M. Demela odpověděl, že připravují variaci na již vydaný sborník k
výstavě zachycující místa na Nepomucku ze sbírek historických pohlednic B. Šotoly.
P. Kroupa se zeptal na průběh a výsledek jednání s Turistickou oblastí Pošumaví. P.
Motejzík odpověděl, že město bylo zatím neformálně osloveno, zda bude mít zájem vstoupit
do tohoto spolku. Celý mikroregion vstoupit nemůže, Spálené Poříčí se poohlíží po TO
Rokycansko. Je tedy třeba aby vstoupilo do TO Pošumaví ještě i několik obcí na jih od
Nepomuku (kvůli souvislému území TO).
P. Kroupa se zeptal p. Sedláčkové na podrobnosti procesu turistického značení a
stanovování tras. Uvedl, že např. červená značka „Křižíkova stezka“ vedla původně (1935)
od kostela sv. Jana kolem Kaplanky a hřbitova, dnes vede bohužel Husovou ulicí a dále na
Kozlovice po silnici. S. Vaník připomněl, že ani po cyklostezce Helenka nevede žádná
oficiální cyklotrasa, ale vede dále po silnici. H. Sedláčková uvedla, že určení tras je
záležitostí krajské centrály KČT. Ráda předá kontakt na odpovědné osoby. P. Motejzík a P.
Kroupa se domluvili, že v této věci osloví společně krajské KČT.



Závěr
Předseda KKCR S. Vaník poděkoval všem za účast a ukončil jednání v 19:45 hod.
Příští jednání komise se uskuteční v říjnu 2023.

Zapsal: Pavel Kroupa


